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Firmowanska wučba 2023  

Luby firmujomny/a,  

njech Će radosć zrowastanjenja našeho Knjeza Jězusa Chrystusa přeco přewodźa! 

Wjeselimy so, zo sy z nami po puću. Sćelemy ći dźensa sedmy impuls k přihotej na 

firmowanje: 

Jězus je smjerć přewinył a nas wumóžił.  

Tole wopominamy na kóždej Božej mši,  

kaž je to Jězus zeleny štwórtk při poslednej wječeri  

swojim wučomnikam přikazał.  

„To je moje ćěło, za was podate. 

 To je moja krej, za was podata. 

Ćińće to, na mnje spominajo.“ 

Tohodla je kóžda Boža mša kaž mała jutrońčka.  

Jězus přichadźa k nam a so nam podała.  

Mamy podźěl na jeho ćerpjenju, ale tež zrowastanjenju. To wěrimy.  

Boža lubosć je njeskónčna. 

Wotpowědujemy Božej lubosći w našim žiwjenju? 

 

W slědowacym filmje widźiš “žiwjenski cil” zbóžneho Korle Acutisa.  

https://youtu.be/ELPtYxMc90o 

QR-CODE 

 

Na koho twariš w žiwjenju? 

________________________________________________________________

________________________________________________________________

________________________________________________________________

________________________________________________________________

________________________________________________________________

________________________________________________________________

________________________________________________________________ 

 

https://youtu.be/44uSvPaPp3U - QR Code 

     Dokumentacija: Korla Acutis. 

 

 

https://youtu.be/ELPtYxMc90o
https://youtu.be/44uSvPaPp3U
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Firmunterricht 2023 

Liebe/r Firmbewerber, 

wir wünschen Dir, dass Du die Freude des Auferstandenen Jesus im Leben erfahren 

kannst und freuen uns, dass Du mit uns auf dem Weg bist! Es folgt Dein siebenter 

Impuls zur Vorbereitung auf die Firmung: 

Jesus ist auferstanden, er hat den Tod überwunden.   

In jeder Heilige Messe feiern wir dieses Geheimnis wie es Jesus mit seinen Jüngern 

beim letzten Abendmahl eingesetzt hat.    

 

„Das ist mein Leib, für euch hingegeben.  

 Das ist mein Blut, für euch vergossen. 

Tut dies, zu meinem Gedächtnis.“ 

Deshalb ist jede Hl. Messe ein kleines Osterfest.  

Gott will ein Teil von uns werden.   

Seine Liebe ist unendlich groß. 

Was ist unsere Antwort auf Gottes liebe?  

 

Im folgenden Film siehst du das “Lebensziel” von Carlo Acutis.  

https://youtu.be/ELPtYxMc90o 

QR-CODE 

 

Auf wen baust du in deinem Leben?  

________________________________________________________________

________________________________________________________________

________________________________________________________________

________________________________________________________________

________________________________________________________________ 

________________________________________________________________ 

 

https://youtu.be/44uSvPaPp3U - QR Code 

Doku über den Seligen Carlo Acutis. 

 

 

  

https://youtu.be/ELPtYxMc90o
https://youtu.be/44uSvPaPp3U

